



Robert Asselin

Senior Vice President, Policy Business Council of Canada

Robert leads the policy team and the Council's work on economic and fiscal policy. He has written extensively on innovation and industrial policy. Robert brings more than 10 years of experience in providing policy advice to government, including in roles as Policy and Budget Director to Canada's Finance Minister and as Advisor to Prime Ministers Paul Martin and Justin Trudeau. Prior to joining the Council, he spent two years at BlackBerry as Senior Global Director, Public Policy. Robert also spent nearly a decade in academia as Associate Director of the Graduate School of Public and International Affairs at the University of Ottawa and as Visiting Public Policy Scholar at the Woodrow Wilson International Center for Scholars in Washington, D.C. He continues to serve as a Fellow at the University of Toronto's Munk School of Global Affairs and Public Policy and at the Public Policy Forum.

Premier vice-président, Politiques publiques Conseil canadien des affaires

Robert dirige l'équipe des politiques publiques et les efforts du Conseil en matière de politique économique et fiscale. Il a rédigé de nombreux documents sur l'innovation et la politique industrielle. Robert apporte plus de 10 ans d'expérience en matière de conseils politiques au gouvernement, notamment en tant que directeur des politiques et du budget du ministre des Finances du Canada et en tant que conseiller des premiers ministres Paul Martin et Justin Trudeau. Avant de rejoindre le Conseil, il a occupé pendant deux ans le poste de premier vice-président, politiques publiques chez BlackBerry. Robert a également travaillé pendant près de dix ans dans le milieu universitaire en tant que directeur adjoint de l'École supérieure d'affaires publiques et internationales de l'Université d'Ottawa et en tant que chercheur invité en politique publique au Woodrow Wilson International Center for Scholars à Washington, D.C. Il est toujours associé à la Munk School of Global Affairs and Public Policy de l'Université de Toronto et au Forum des politiques publiques.